
Foreningsberetning for 2018 for Måløv skytteforening

Årsberetning for Måløv skytteforening der har i 2018 været normal aktivitet i 
Måløv skytteforening. Vi har afholdt skydning hver tirsdag fra kl. 1830 og til 
kl.22 30. vi har været nød til af lægge mødetiden tidligere på grund af mangel 
på Parkeringspladser.

Vi er mellem 10 og 15 skytter der møder op hvor der bliver skudt og suppleret 
med kaffe og kage bagefter. Der bliver spillet billard samt løst våben og skyde 
tekniske problemer. Samt verdenssituationen bliver drøftet, så det ikke går 
helt galt. Desværre er billard bordet ikke i alt for god stand. 

Vi har desværre måtte tage afsked med et medlem, efter et længere 
sygdomsforløb. 

Der har været en lille medlems tilgang efter vi har indgået en aftale med 
Ældresagen i Ballerup med omtale i bladet ældresagen.

Vi skal ikke lægge skjul på at der kunne godt være en større tilgang til 
foreningen. 

Idet forgangne år har der været afholdt trekantsskydning mellem Farum 
skytteforening og Ganløse skytteforening. Samt hyggeligt samvær på tværs 
af foreningerne. Der bliver især set frem til skydningen i Ganløse hvor der 
bliver spist middag på Ganløse kro.

I starten af 2018 blev der afholdt general forsamling samt bestyrelses møder i 
løbet af året, samt efter behov. Der har ikke været ændringer i Vedtægterne.

Vi afholder hvert år et par arrangementer Nytårskur og juleafslutning.

Der er lidt mere information om foreningen på vores hjemmeside 
WWW.måløvskytteforening .dk
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